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CHCETE SE DOZVĚDĚT  

Proč jste nemocní?  

Co je příčinou vašich nemocí? 

Jak se můžete sami trvale uzdravit? 

 

OSOBNÍ DOPIS 

pro lidi, nespokojené se svým zdravím a se svými lékaři, kteří si 

chtějí zlepšit své zdraví a kvalitu svého života, nebo v tom chtějí 

pomoci svým blízkým. Vladimír Prokeš, expert na uzdravení výživou  

 

“Vladimíre, kdybys mi prozradil JEDNU věc, kterou UDĚLAT v oblasti 

svého ZDRAVÍ v roce 2023, která by to byla? A proč?” 
 

Zeptala se mě před časem Lenka Nováčková v mé FB skupině. A já se 

opravdu zamyslel, a celý týden jsem promýšlel, co jí odpovím.  
 

 
 

 
 

Bylo by to více cvičení? Braní více výživových doplňků nebo léků? A 

jakých, kdo se v tom má vyznat? Návštěvy wellness center, termálních 

lázní či kosmetických salonů? Lékařské zákroky a operace? Různé 

módní diety? Ale které, když je jich dnes tolik a vzájemně si protiřečí? 
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Lidé často nevědí, co dělat, aby byli zdraví, a svou výživu podceňují. 

A zde je má odpověď. Bude to možná překvapení. Ale fakta mluví jasně.  

 

BYLO BY TO NALEZENÍ PŘÍČIN VAŠICH ZDRAVOTNÍCH POTÍŽÍ VE 

VAŠÍ VÝŽIVĚ A PITNÉ VODĚ! A totéž platí i pro členy vaší rodiny. 

 

Zde jsou 4 důvody z mé analýzy: 

 

1) NÍZKÉ NÁKLADY x RYCHLÝ ÚČINEK x TRVALÉ VYLÉČENÍ 

 

2) 90% NEMOCÍ MÁ PŘÍČINY V NAŠÍ VÝŽIVĚ, ALE NIKDO JINÝ  

      ZA NÁS NEMŮŽE JÍST ZDRAVĚ (ANI LÉKAŘ, ANI LÉČITEL)!!  

 

3) ZDRAVÍ SE NEDÁ KOUPIT (ANI ZA DRAHO), ALE MŮŽETE 

      LEVNĚ ZÍSKAT INFORMACE, JAK SE SAMI UZDRAVÍTE 

 

4) UZDRAVENÍ TAK MÁTE NA 100% VE SVÝCH RUKOU a nejste 

už na nikom finančně ani jinak závislí (věděli jste o tom?) 

 

 
 

PROČ to ovšem dosud lidé v ČR nedělají, když je to tak účinné? 

 

LIDÉ ČASTO VÝŽIVU PODCEŇUJÍ A SPOLÉHAJÍ JEN NA LÉKAŘE:  

Přehlížíme fakt, že v průměru za rok sníme až 500 kg potravin a 

vypijeme 1000 litrů vody. Pokud jen část z toho není pro naše tělo 

vhodná (to je typické), SAMI si tím své zdravotní problémy VYRÁBÍME.  
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Pokud to nezměníme, těžko to nějaké pilulky od lékařů nebo operace 

mohou změnit. Neúmyslně tak svou výživou každý den přiléváme olej do 

ohně a přitom existuje jednoduché řešení… (představte si, že máte 

návod na vyléčení vašich nemocí jen pomocí úpravy vaší výživy a vody). 
 

LÉKAŘI SE NEMOCNÝCH PACIENTŮ PŘI VYŠETŘENÍ NEPTAJÍ na 

to, co jedí a nepracují s příčinami nemocí, jen potlačují jejich symptomy 

pilulkami či operacemi. Platí, že žádná operace neřeší příčinu nemoci. 
 

A pak si lidé samozřejmě myslí, že je to náročné. Domnívají se, že 

potřebují speciální vzdělání a znalosti, jako má lékař. Ale lékaři v oblasti 

zdravé výživy žádné vzdělání neabsolvují a nejsou v ní tedy odborníky. 
 

 
 

 Máte vy sami nebo u někoho ve vaší rodině nějaké zdravotní potíže?  

 Chodíte s tím k lékaři dlouhodobě, situace je stále stejná a nelepší se?  

 Zeptali se Vás někdy vaši lékaři, co jíte a pijete? 

 Řekli Vám vaši lékaři, co je příčinou nemoci? 

 Prali jste se jich na to, co je příčinou nemoci? Co vám odpověděli? 

 Není vám divné, že neznají příčinu, a že Vás ani po letech nevyléčili? 

Nevěřte slepě lékařům. Naslouchejte signálům těla. Nemoci Vám 

hlásí, že dosavadním způsobem už dál žít nemůžete. Ne, že máte do 

konce života brát více pilulek, jak se nám lékaři snaží namluvit. 
 

Lidé netuší, že se mohou mnohem jednodušeji uzdravit SAMI, úpravou 

své výživy, než pilulkami u lékařů (nikdo jim to taky ještě neřekl…) 
 

Lidé také platí mnoho peněz za cvičení, kosmetiku, potravinové 

doplňky, lázeňské pobyty, které nepracují s příčinou jejich zdravotních 

potíží. Pokud ale přesně znáte výživové příčiny svých zdravotních 

problémů, jste mnohem blíže k jejich trvalému vyřešení. 
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 … Zamyslete se prosím - je opravdu lékařské potlačování příznaků 

nemocí pilulkami efektivnější než odstranění příčin nemocí ve výživě?  
 

Věděli jste, že se můžete vyléčit sami bez doktorů jen tím, že poznáte 

příčinu své nemoci a odstraníte ji? 
 

Je mnohem důležitější vědět, JAK pacient chorobou onemocněl 

(příčina), než JAKOU má pacient chorobu (její pojmenování). 

                     (kanadský lékař William Osler, přelom 19. a 20. století) 
 

 
 

BUĎ BUDETE DALŠÍ ROKY BĚHAT PO LÉKAŘÍCH A LÉČITELÍCH, 

nebo se konečně díky pochopení příčin svých nemocí ve výživě 

SAMI UZDRAVÍTE cílenou úpravou své stravy.  

Zbavíte se svých nemocí i ZÁVISLOSTI na lékařích a lécích. 

Ušetřené peníze za léky, léčitele, drahé doplňky a roky zbytečného 

cestování Vám zůstanou! 
 

Na začátku jsou pochybnosti. Každému vyvstávají otázky, je to přirozené. 

I já to tak měl.  
 

● Je to pro mě? Není to jen pro mladé? 
 

● Zvládnu sám to, co nezvládli moji vzdělaní lékaři nebo léčitelé? 
 

● Jak to udělat, abych našel zdroje svých nemocí ve výživě? 
 

● Co když potřebné změny ve výživě nezvládnu dodržovat? 
 

● Kdo se má vyznat v tolika dietách, které si navzájem protiřečí? 

 

Tyto otázky ovšem dovolují 99 % lidí NIC NEUDĚLAT. Přiznejte si, 

jestli Vám už “UDĚLÁNÍ NIČEHO” v něčem někdy pomohlo? 
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NAVÍC K NALEZENÍ VÝŽIVOVÝCH PŘÍČIN NEMOCÍ nejsou potřeba 

žádná složitá vyšetření, odběry krve ani dlouhé cestování, protože je jde 

nalézt pomocí konzultací i na dálku, pěkně v pohodlí domova (stačí mít 

doma počítač, tablet nebo mobil s připojením k internetu), ale dá se to 

řešit i po telefonu a emailu.  

 

V roce 2016 jsem se naštval. Podíval jsem se na situaci v ČR. A s 

podivem jsem zjistil, že téměř nikdo tu systematicky s INFORMACEMI O 

PŘÍČINÁCH NEMOCÍ VE VÝŽIVĚ nepracuje…Dokonce ani místní 

špičky výživových poradců či lékařů to nedělají (proto to ještě ani neučí). 
 

Je to fascinující, že něco tak úžasně efektivního, jako jsou INFORMACE 

O PŘÍČINÁCH NEMOCÍ VE VÝŽIVĚ, u nás v oblasti zdraví skoro nikdo 

nepoužívá… A když už, tak ne systematicky, ale spíše jen nahodile :( 

 

Položil jsem si otázku: Jak vlastně odborníci v oblasti zdraví v ČR fungují?  

A co jsem tehdy zjistil? 
 

Že lékaři obvykle pracují na principu, na každou nemoc (či příznak) 

jedna pilulka, takže když máte 5 příznaků, dostanete 5 pilulek, když 

máte 10 příznaků, máte 10 pilulek, podle zásady „Pilulka na VŠECHNO 

a NAVŽDY“.  
 

Lékaři příčiny nemocí neřeší, a pouze „práškují“ nebo operují. Ale ani 

žádná operace ve skutečnosti neřeší příčiny nemocí, jen jejich následky 

(s výjimkou úrazů).  
 

 
 

Konvenční medicína nemá zájem studovat příčiny nemocí, protože větší 

peníze se dají vydělat na nekonečném potlačování symptomů 

nemoci, než na uzdravení pacienta. Zdravotní péče se změnila na 

přetrvávající lukrativní péči o trvale nemocné, kde už se neuzdravuje. 
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Léčitelé zase obvykle prodávají potravinové doplňky podle zásady, „Náš 

doplněk je na VŠECHNO, a NAVŽDY“. Příčiny nemocí taky neřeší, na 

tom se nevydělá, protože by se lidé rychle uzdravili a už by si pro jejich 

doplňky nepřišli. 
 

 
 

Co mají OBĚ SKUPINY SPOLEČNÉHO? Jejich cílem není rychle 

uzdravit, ale vytvořit vaši dlouhodobou ZÁVISLOST na jejich službách 

a produktech (pilulky/operace/doplňky/terapie) a tím finanční závislost.  
 

Přiznám se, že i já jsem na začátku své kariéry v oblasti výživy před 10 

lety prodával potravinové doplňky. Dovážel jsem odkyselující preparáty 

z USA, ale po čase jsem přišel na to, že i když fungují velmi dobře, 

neřeší příčinu nemocí.  
 

Jakmile je vysadíte, vše se zase rychle vrátí do starých kolejí, protože 

když jíte pořád stejně, tak příčina nemocí ve výživě zůstala nezměněna. 

Stále tím obrazně přiléváte olej do ohně, který nejde uhasit (uzdravit se). 
 

Dnes už vím, a mám to mnohokrát ověřené na klientech, ze zahraniční 

odborné literatury i klinických lékařských studií, že 90% všech nemocí 

(kromě úrazů) má své příčiny ve výživě a vodě. Proto také na rozdíl 

od lékařů pracuji navíc i s vodou. Ta má na naše zdraví minimálně stejný 

vliv jako výživa a bohužel je dnes také druhým hlavním zdrojem nemocí. 
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Nejdůležitější pro uzdravení proto nejsou pilulky nebo doplňky, ale 

odstranění příčiny (zdroje) nemoci ve výživě a vodě. To vede 

nejrychleji k trvalému uzdravení bez vytvoření ZÁVISLOSTI NAVŽDY. 

 

Já ZÁVISLOST NEVYTVÁŘÍM, protože žádné pilulky ani doplňky 

neprodávám, ani nikoho NELÉČÍM (terapie). To musí udělat každý sám, 

protože NIKDO za Vás nemůže zdravěji jíst. Ani lékař, ani léčitel, ani já.  

 

Jsem UČITEL, který Vás NAUČÍ, jak se vyléčíte sami, změnami ve své 

výživě tím, že odstraníte příčiny, kterými si své nemoci sami vyvoláváte! 

 

Tím Vám ušetřím roky hledání a tápání, a taky bolestí, únavy i jiných 

zdravotních potíži. Mně to trvalo více než 10 let, než jsem se k těmto 

cenným informacím dopracoval.  

 

Tento čas Vám mohu ušetřit tak, jako jsem ho již ušetřil stovkám 

spokojených klientů, kteří předtím chodili roky po lékařích i léčitelích, 

aniž by dosáhli trvalého uzdravení. 
 

Věděli jste, že slovo „doktor“, původně znamenalo „učitel“? 
 

 
 

Spektrum řešených diagnóz, ze kterých se mí klienti SAMI uzdravili, 

zahrnuje například: arytmie, astma, bechtěrevovu nemoc, ekzémy, 

deprese, dnu, ulcerózní kolitidu, revmatoidní artritidu, lupenku, lupus, 

kardiomyopatii, sklerodermii, úzkost, únavu, zánět slinivky, zánět ledvin, 

schizofrenii, neuropatii, steatózu jater, nemoci štítné žlázy atd. 
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Pro stručnost zde uvádím jen tři příklady z nich. První se týká výživy, 

druhý příklad se týká pitné vody, a třetí kombinace výživy i vody.  
  

Příklad 1 - změna výživy 
 

Dobrý den, pane Prokeši,  
 

byl jsem u Vás na konzultaci cca před rokem. Měl jsem letité potíže s ekzémem. 

Možná se na mě ještě budete pamatovat. Dnes mám po problémech. Měl jste 

evidentně pravdu, že je potřeba upravit stravování. Nemusím už brát ani žádné 

prášky. Doktoři mi v léčbě nepomohli vůbec. Až tedy na vyhrocené stavy, to jsem 

potom nafasoval steroidy. 

 

Chci Vám poděkovat za ten impuls ohledně stravování. Vždycky jsem si říkal, že 

zase tak špatné návyky nemám. Je pořád hodně lidí, kteří se "ládují" opravdu vším 

možným bez jakéhokoliv rozmyslu. Mějte se dobře. 
 

Jiří Balík 

 

Příklad 2 - změna pitné vody 
    

Burgerova nemoc - místo amputace paní chodí 
 
Paní co má Burgerovu nemoc už tři roky leží a nemůže na nohy. Vše začalo erysipel 

chorobou, kde se to začalo horšit do fáze, kdy na pravé noze od kotníku po koleno 

nemá kůži ale už jen maso a pod zábaly jí z rány stříkala krev. V nemocnici si jí 

přehazovali z interny na infekční. Doktoři jí řekli, že se to v podstatě léčit nedá, hrozí 

odumření nohy a navrhli jí amputaci nohy. 

 

Po čtrnácti dnech, co jí známý každý den začal pravidelně nosit živou a mrtvou vodu 

mu v noci zavolala, že se stal zázrak, že se postavila na nohy a začala přešlapovat, 

„jako, když šlape zelí.“ S obrovskou radostí a nadějí, že po třech letech je naděje, že 

začne chodit, se div po telefonu nerozbrečela. Ano je až k pláči že v dnešní době 

techniky a vymožeností se ve zdravotnictví nehledá příčina nemoci. 

 

Příklad 3 - změna výživy i pitné vody 
 

Před 7 lety mi byl zjištěn zánět tlustého střeva (ulcerózní kolitida). Příznaky nemoci: 

únava, bolest kloubů, bolest břicha a křeče téměř po každém jídle, dráždivý tráčník, 

hleny a krev ve stolici. Dvakrát ročně jsem docházel na vyšetření do 

gastroambulance (kolonoskopie nebo sigmo). Když se můj zdravotní stav zhoršil, 

pan doktor přidal léků: Prednison - má spoustu vedlejších účinků a způsobuje otoky 

(vypadal jsem jako Tomio Okamura), Imuran - záměrně snižuje imunitu, Budenofalk 

je to kortikoid, Pentasa, Asacol. Když se zdravotní stav zlepšil, pan doktor léků ubral. 

A tak to šlo stále dokola. V sedmém roce léčení, vlivem zánětu střeva, začaly 

problémy se zácpou (4 někdy i 5 dnů). Lékařem mi byl doporučen Duphalac. 
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Pomohl, ale je návykový. Vyřešen byl pouze následek problému - zácpa. Nikoli 

příčina - zánět střeva. Situace začala být vážná. Hrozila mi operace a boční 

vývod! A v té chvíli jsem si řekl: “Už se nechci léčit, chci se uzdravit." Navštívil jsem 

výživového poradce pana Prokeše. Přestal jsem jíst potraviny, které mi škodily, a 

výrazně jsem omezil cukry. Od 21. 9. 2019 jsem začal pít Kangen vodu, rovnou PH 

9,5. Po dvou měsících, zmizely příznaky nemoci, žádné hleny, žádná krev ve stolici, 

žádná zácpa. Dne 10. 3. 2020 jsem šel na kontrolu do gastroambulance. Když se 

pan doktor podíval na mne, na výsledky odběru krve, minulého a současného, 

nastala chvíle ticha. Poté řekl: “Kam se hrabe celá medicína" (pan doktor je frajer). 

Dohodli jsme se, že přestanu brát veškeré léky a za rok se přijdu ukázat. 
 

Dalibor Salač  
 

Samozřejmě nejsem jediný, kdo takto pracuje a nejsem ani autorem 

těchto metod. Ve světě již takto pracuje mnoho výživových terapeutů a 

osvícených lékařů, kteří pochopili, že bez nalezení příčiny nemoci není 

trvalé vyléčení možné. Z jejich mnohaletých zkušeností se stále učím.  
 

Jsme na prahu nové příčinné medicíny a přístupu ke zdraví. A TO JE 

TRIUMF BUDOUCNOSTI. Co je jednodušší a účinnější časem zvítězí.  
 

Teď si představte, že díky předaným informacím o příčinách vašich 

zdravotních potíží ve výživě a jejich pochopení si sami 
 

● Odstraníte příčiny (zdroje) těchto potíží ze své stravy! 
 

● Tím se sami trvale uzdravíte ze svých nemocí! 
 

● Získáte tak více energie a lepší schopnosti myšlení. 
 

● Budete mít i lepší náladu a již žádné bolesti. 
 

● Kvalita vašeho života se tak výrazně zlepší. 
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To jsem již naučil dosáhnout stovky klientů, kteří jsou dnes bez svých 

zdravotních potíží, se kterými chodili po doktorech často 10 i více let bez 

výsledku. Místo toho jim lékaři tvrdili, „že si na to musí zvyknout.“  
 

Nyní si přestavte, že opravdu máte jen ve svých rukou své uzdravení, 

pokud se budete řídit ověřenými informacemi, které Vám poskytnu.  
 

   “Proč doporučuji tel. konzultaci     

   o příčinách nemocí ve Vaší výživě?” 
 

JE TO LEVNÉ, RYCHLÉ, ÚČINNÉ. A uzdravíte se sami doma … 

Úžasná věc - SAMI NA SOBĚ uvidíte, že to funguje lépe, než všechno 

ostatní, co jste kdy předtím zkoušeli. Ptáte se, jak to mohu tvrdit? 
 

Myslíte si, že automechanik, který neumí najít příčinu závady vašeho 

porouchaného vozu, ho může skutečně opravit? A co když je příčinou 

poruch vašeho auta nesprávná palivová směs, ale automechanik by vám 

místo toho raději navrhoval výměnu drahých součástek nebo drahé 

doplňky do paliva? To není práce s příčinami. Tou je změna paliva.  

 

Práce s příčinami nemocí je mnohokrát účinnější, než braní pilulek na 

potlačení jejich příznaků nebo braní potravinových doplňků naslepo.  
 

Mluvil o tom už před dvěma tisící let zakladatel medicíny Hippocrates a 

já se tím při své práci opravdu řídím.  
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Zatímco OSTATNÍ BUDOU dál roky zkoušet jeden zázračný výživový 

doplněk za druhým nebo jíst hrsti pilulek od lékařů, VY BUDETE v klidu, 

protože si upravíte svou stravu a po 2 - 3 měsících budete zdraví. 

 

VÝHODY TELEFONICKÝCH KONZULTACÍ O PŘÍČINÁCH NEMOCÍ 

(nejen OPROTI NÁVŠTĚVÁM U DOKTORŮ A LÉČITELŮ) 

 

● Můžete telefonovat odkudkoliv díky svému MOBILU (nemusíte se 

složitě dopravovat za lékařem nebo léčitelem) 
 

● Můžete telefonovat kdykoliv v čase, který vám vyhovuje, 

(například po pracovní době), pokud si ho předem domluvíte  
 

● Získané informace vám zůstávají a slouží navěky a každý další 

den vašeho života je můžete využít pro své zdraví. 
 

● Zbavíte se s jejich pomocí svých zdravotních potíží sami jen 

úpravou své výživy, nebo tím pomůžete jiným členům své rodiny. 

 

 
 

● Při práci s příčinami nemocí je důležitější, co do těla NEDÁTE, 

než to co tam přidáte (věděli jste o tom?).  
 

● Potravinové doplňky jsou fajn, ale kromě toho, že nepracují 

s příčinou nemocí, jsou dost drahé a jste na nich pak ZÁVISLÍ. 
  

● Prací s příčinami se sami uzdravíte a ještě při tom UŠETŘÍTE. 
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“20 minutová telefonická nebo on-line 
konzultace o výživových příčinách 
vašich nemocí, která Vám objasní, 
jakou úpravou vaší stravy si je můžete 
sami odstranit a tím se trvale vyléčit.“ 
 

Díky tomu budete vědět, kam zaměřit své úsilí, aby to vedlo k cíli. Pokud 

si totiž v rámci konzultace potvrdíte, že příčina je ve vaší výživě (a to je 

až 90% všech případů), nemusíte už dále běhat po lékařích a prodejcích 

zázračných doplňků, ale budete vědět, že klíčem k vašemu uzdravení 

budou změny ve vašem jídelníčku. 

 

A samozřejmě nebudete první. Podobnou konzultací prošly již stovky 

mých klientů, kteří tímto způsobem zahájili cestu ke svému vyléčení a 

dnes jsou opravdu zdraví, protože péči o své zdraví si vzali zpět do 

svých rukou. 
 

 
 

 

Upřímně, když Vám ostatní budou říkat, že máte více možností. Máte 

vždy pouze jednu. Tu, kterou uděláte realitou. 

 

Buď budete dále řešit jen příznaky svých nemocí, nekončícím 

polykáním hrstí pilulek a zázračných potravinových doplňků, abyste je 

pouze o něco zmírnili. 
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Nebo začnete řešit jejich příčiny ve své výživě a do 1-2 měsíců se 

sami trvale uzdravíte a žádné pilulky už dále potřebovat nebudete.  

 

20 minutová konzultace se skládá z těchto 7 kroků: 

 

1) UPŘESNĚNÍ ZDRAVOTNÍCH POTÍŽÍ KLIENTA (PŘÍZNAKY):  

    Popis pociťovaných příznaků i zdravotních potíží a jak dlouho je máte. 
             

2) CO ZJISTILI LÉKAŘI (JAKÁ JE JEJICH DIAGNÓZA):  

    Jaké diagnózy u vás lékaři stanovili a jak dlouho už k nim chodíte.  
  

3) POPIS DOSAVADNÍ LÉČBY:  

    Jaké léky či doplňky berete, jak dlouho, a jak se po nich cítíte.  
              

4) DOSAVADNÍ ZKUŠENOSTI S ÚPRAVAMI STRAVY:  

    Co už jste na sobě vyzkoušeli, a s jakým účinkem.  
              

5) STRUČNÝ POPIS STÁVAJÍCÍHO JÍDELNÍČKU:  

    Jak vypadá vaše snídaně, oběd a večeře. 
 

6) VYPLNĚNÍ DIAGNOSTICKÉHO DOTAZNÍKU, KTERÝ OBJASNÍ  

VÝŽIVOVÉ PŘÍČINY ZDRAVOTNÍCH POTÍŽÍ KLIENTA:  

Souvislosti mezi stávající výživou a zdravotními příznaky. 
 

7) SDĚLENÍ, KTERÉ POTÍŽE KLIENTA MAJÍ PŘÍČINU V JEHO  

    VÝŽIVĚ A KTERÉ NE: Co je možné vyřešit výživou a co ne. 
            

8) DOPORUČENÍ, JAK PŘESNĚ VE VÝŽIVĚ POSTUPOVAT DÁLE:  

    Návrh dalšího možného postupu, vedoucího k samo-uzdravení klienta. 
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Na závěr už budete vědět, které z vašich zdravotních potíží si sami 

můžete vyléčit jen úpravou své výživy a jak. Vaše šance na 

uzdravení tak vzrostou, protože budete vědět, kam své úsilí zacílit. 

 

Možná to zní jako klišé. Ale když jsem se podíval na zdravotní přínos, 

TATO úvodní telefonická konzultace je ode mne to nejlepší, co 

můžete jako první krok ke svému uzdravení získat. Je to výjimečná 

příležitost. Buď ji využijete nyní, nebo Vám ulítne oknem.  

 

Ukážu Vám, že je možné opět převzít zodpovědnost za své zdraví do 

svých rukou a cílenými změnami ve výživě se trvale uzdravit z takových 

nemocí, se kterými jste celé roky chodili po doktorech, ale nikdy jste se 

jich nezbavili.  
 

Jak je to možné? Protože na rozdíl od doktorů budeme společně 

pracovat s PŘÍČINAMI nemocí a ne jen s jejich příznaky. 
 

 
 

Protože tu jde o praktické know-how opravdových světových nutričních 

terapeutů, tato telefonická konzultace není ZDARMA. Tuto expertní 

telefonickou nebo on-line konzultaci o příčinách nemocí nabízím za 

cenu 1500 Kč. 
 

Pokud Vám to připadá drahé, není to opravdu pro Vás. Přiznávám, 

není to pro každého. Pouze pro ty, kteří si aktivně hledají praktické 

informace vedoucí k rychlému a trvalému uzdravení a ne lékařské sliby 

bez výsledků. Rozhodně to není pro nerozhodné váhavce, kteří 

potřebují na každé správné rozhodnutí měsíce času. Čas strávený 

nerozhodností je jako rozhodčí, který Vás pošle z hřiště za to, že 

koukáte na míček a neodpalujete ho!  
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Být lékařsky nekonečně léčeným pacientem ve 21. století je jednodušší, 

než se zdá. Nemusíte to tak chtít, ale děje se to. Stačí “čekat”... 
 

 
 

Možná jste ovšem z jiného těsta. A chcete 

 

1. Stále doufat, že lékaři nebo stále nové zázračné potravinové doplňky 

jednoho dne zajistí, že budete moci jíst cokoliv, a Vaše situace se jako 

zázrakem zlepší a uzdravíte se. Řekl bych, že to se ale načekáte…… 

 

2. Celý svůj zbytek života docházet na kontroly k lékařům, kteří vám 

říkají: „Co byste chtěli, ve vašem věku. Na to si musíte zvyknout.“ 

 

3. Ušetřit peníze s tím, že přece informace jsou zdarma na internetu. 

Dobře, když tam jsou, tak proč už dávno nejste zdraví? 

 

Přiznejme si to. Oni tam někde jsou, ale kdo má čas je tam hledat a 

mnoho hodin je překládat a studovat. Jedna kniha stojí 300 Kč a čtete ji 

týden. Kterou knihu si koupit? Kolik knih celkem budu potřebovat? Kolik 

stovek hodin je budu muset studovat? Jaká je cena jedné hodiny mého 

času? Jak to, že mnohé knihy si protiřečí? Kdo se v tom má vyznat?  

 

Tohle všechno vám mohu ušetřit, protože už jsem si tím za 10 let prošel 

a vy už nemusíte. Můžete si ode mne tyto znalosti velmi levně získat. 

 

DŮLEŽITÉ: Možná to považujete za nějaký můj marketingový tah. 

Dovolíte mi něco říci?  

 

NE, které možná uděláte, protože mou nabídku nevyužijete, je NE, které 

by Vás mohlo zamrzet. Protože vím, jak moc Vám mohu pomoci.  
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Ale NEOVLIVNÍ TO MĚ. Mám v plánu oslovit klienty pomocí vysílání na 

FB. A vím, že mi to bude skvěle fungovat s minimálním nákladem a že 

naučím další stovky lidí, jak se uzdravit ze svých nemocí. 

 

Ostatní budou lidem dál prodávat své léky či drahé doplňky a tahat 

z nich neustále další peníze. Je to fajn být na jednu stranu sám na trhu a 

dělat něco, co ostatní vynechávají a jedou ve starých kolejích… 

 

O moje podnikání tu moc nejde. Je mi líto, když okolo sebe vidím lidi, 

kteří jsou z mého pohledu NEMOCNÍ ZBYTEČNĚ, jelikož již znám 

příčiny i řešení jejich zdravotních problémů. Učím lidi, čím si své 

nemoci sami vyrobili a jak si své zdraví mohou vrátit zpět. Je to mé 

poslání, které mne naplňuje a dává mi smysl předávat své znalosti těm, 

kteří je potřebují.   

 

Na tomto projektu nezbohatnu. Jsem již zajištěný a peníze už tolik 

neřeším. Spíše čas. Proto se prosím opravdu zamyslete. Díky 

pochopení příčin svých nemocí totiž můžete zabít hned tři mouchy 

jednou ranou.  

 

1) RYCHLÉ UZDRAVENÍ (odstraněním zdrojů nemocí ve výživě se 

během 1-2 měsíců trvale vyléčíte) 
  

2) ČAS (nemusíte nikam jezdit, vše zvládnete z domova a v pohodlí) 
  

3) PENÍZE (ušetříte za léky, potravinové doplňky, zbytečné cestování na 

kontroly a vyšetření u lékařů i léčitelů bez zaručeného výsledku). 

  

Protože, já neléčím, ale poskytnu vám návod, jak se vyléčíte sami. 
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Pokud se Vám můj přístup k řešení příčin vašich nemocí, který Vám 

v této konzultaci vysvětlím, nebude líbit, vrátím Vám vaše peníze zpět a 

písemné informace už Vám posílat nebudu.  

 

Pokud jste si stále nejistí, prosím, přečtěte si ještě jednou tyto řádky. 

Dojde Vám, o co tu běží a pochopíte snáze, o co se můžete zbytečně 

kvůli svým domněnkám připravit. 

 

Důležité: Možná sledujete nyní BOOM různých výživových poradců. 

Tímto dopisem nechci znehodnotit či vyvrátit jejich způsoby práce.  

 

Spíše chci poukázat na levnější a efektivnější způsob, jak dosáhnout 

uzdravení klientů pomocí práce s příčinami jejich nemocí ve výživě.  
 

Je to pro mé klienty levnější, rychlejší  

a účinnější cesta k uzdravení se. 
 

 
 

DŮLEŽITÉ: MŮJ PŘÍBĚH. Hned několikrát v životě se mi stalo, že jsem 

byl nespokojený s lékaři, protože mi nebyli schopni najít příčiny mých 

chronických zdravotních potíží a jednou mne při zbytečné operaci 

dokonce málem zmrzačili - stálo mne to rok života a neskutečné utrpení.  

 

Tak jsem si své zdravotní interní problémy (kromě úrazů) raději začal 

řešit sám, tím že jsem hledal v knihách i na internetu nějaké vysvětlení 

na otázku PROČ je mám?  

 

Je to náhoda? Osud? Geny nebo boží vůle? MOHU s tím něco udělat? 
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A pak po mnoha letech hledání jsem na to konečně přišel.  

 

NEMOC NENÍ NÁHODA, ALE ZÁKONITOST! Až 90% našich nemocí 

má příčiny v naší výživě!! Lék na své nemoci nenajdete v lékárně, 

ale na svém talíři. 
 

 
 

Nevhodnou výživou si můžeme vyvolat libovolnou nemoc, a správnou 

výživou ji zase vyléčit. Jen vědět JAK. Pomohl jsem tak napřed sobě, 

pak své rodině a nakonec jsem začal pracovat pro stovky dalších lidí, 

kteří se ke mně dostali na doporučení. 

 

Zkušenosti v této práci s lidmi z nejrůznějších sociálních tříd se mi staly 

osudnými. Proto vím, že to, co Vám může ještě zabránit využít 

konzultaci je Vaše nedůvěra. Možná ve mně nebo ve Vás samé. 

“Dokážu to? Pomůže mi? Opravdu?” 

 

Tyto otázky mě pronásledovaly celý život. Pokládal jsem si je, než 

jsem šel cokoliv udělat. A bohužel, dostával jsem se pouze jenom 

do bodu, ve kterém jsem se nacházel… BOD NULA. Start. Věčný 

start. A pak jsem si jednoho dne uvědomil: 
  

“Musíš si důvěřovat a věřit lidem, kteří umí něco, co ty neumíš!” 

 

Proto jsem v roce 2013 začal cíleně intenzivně studovat knihy 

nejlepších světových nutričních terapeutů stažené přes Amazon 

(více než 100 knih v angličtině) a učit se od nich nejnovější poznatky o 

souvislostech mezi výživou a nemocemi. Nikdy předtím jsem to nedělal. 

 

Poslední čtyři roky navíc intenzivně pracuji s databázemi zahraničních 

lékařských klinických studií, kde se dají dohledat výživové příčiny 

většiny známých nemocí. Nikdy předtím jsem to nedělal. 

https://www.zakonybohatstvi.cz/fb-videomarketing/
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Kromě osobních konzultací ve své poradně jsem začal dělat i 

konzultace na dálku, jen pomocí telefonu a on-line, což funguje také 

velmi dobře. Uklidním Vás - ne, nikdy předtím jsem to nedělal. A co vy? 

 

UŽ JSTE SE NĚKDY ZKOUŠELI UZDRAVIT JEN SVOU VÝŽIVOU? 

 

Pokud je Vaše odpověď: 
 

“Ne, Vladimíre, ne tak účinným způsobem, jak mě to naučíš!  
 

Tak potom Vám říkám: 
 

ANO, patříte mezi skupinu nejpovolanějších k tomu, abyste se v roce 

2023 díky POCHOPENÍ PŘÍČIN SVÝCH NEMOCÍ: 
 

1) Sami uzdravili anebo pomohli uzdravit se členům vaší rodiny. 

 

2) Zlepšili si tak významně kvalitu svého života nebo svých blízkých. 

 

3) Ušetřili tak sobě nebo členům své rodiny mnoho starostí, stresů, 

bolestí a také nákladů na cestování, doplatky za léky a drahé 

potravinové doplňky, které již nebudete potřebovat. 

 

SLIBUJI VÁM, ŽE SE V ROCE 2023 STANU VAŠÍ OPOROU, 

ZDRAVOTNÍM PORADCEM I ČLOVĚKEM, který se neválí na pláži za 

Vaše peníze, ale naučí vás, jak se díky pochopení příčin svých nemocí 

trvale uzdravíte ze svých zdravotních potíží a zlepšíte si tak kvalitu 

života nebo života členů své rodiny, abyste žili déle, zdravěji a šťastněji. 

Neztrácejte čas a zavolejte mi na tel. 608 155 338 nebo si objednejte 

konzultaci zde: https://akademiez.cz/poradna/ 
 

 

https://www.zakonybohatstvi.cz/fb-videomarketing/
https://akademiez.cz/poradna/

